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Abstract (en)
The attachment element (1) has several first bushes (3) joined together by connecting bridges (2). The bushes are made of the same material as the
connecting bridges, e.g. of metal, preferably steel, or a cast metal, preferably cast iron, cast aluminum or cast magnesium. Bushes and connecting
elements can be made in one piece or welded together. Independent claims are also included for the following: (a) a plastic container for liquids (b)
and an attachment system.

Abstract (de)
Die vorliegende Erfindung betrifft ein Befestigungselement 1 für Kunststoffbehälter umfassend mehrere durch Verbindungsstege 2 miteinander
verbundene erste Buchsen 3, sowie ein Befestigungssystem zur flüssigkeitsdichten Anflanschung oder Anbringung von Kunststoffbehältern 6 für
Flüssigkeiten, umfassend ein Befestigungselement mit mehreren durch Verbindungsstege 2 miteinander verbundenen ersten Buchsen 3 und einen
Flansch 8. <IMAGE>
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